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Predmet:         Izvješće predsjednika Hrvatske komore 
                    inženjera elektrotehnike o radu HKIE  
                    od 01. siječnja 2013. do 31.prosinca  2013. godine  

 
 
U ovom izvješću dat je pregled aktivnosti i događanja u radu Hrvatske komore 
inženjera elektrotehnike u navedenom razdoblju od 01.01.2013. godine do 
31.12.2013. godine. 
 
 

ODRŽANE SJEDNICE UPRAVNOG ODBORA HKIE  
u razdoblju za koje se podnosi izvješće 

 
1. 40/13 sjednica održana je 31.siječnja 2013. godine u Zagrebu u 

prostorijama HKIE  
2. 41/13 sjednica održana je 01.i 02. ožujka 2012. godine u Fužinama u 

dvorani hotela „Bitoraj“ 
3. 42/13 sjednica održana je 04.travnja 2013. godine u Đakovu u 

restoranu-pansionu „Laguna“ u Đakovu 
4. 43/13 sjednica održana je 09. svibnja 2013. godine u Zagrebu u 

prostorijama HKIE 
5. 44/13 sjednica održana je 06. lipnja 2013. godine u Zagrebu u 

prostorijama HKIE 
6. 45/13 sjednica održana je 26. lipnja 2013. godine u Zagrebu u 

prostorijama HKIE 
7. 46/13 sjednica održana je 06. rujna 2013. godine u Zagrebu u 

prostorijama HKIE 
8. 47/13 sjednica održana je 26. rujna 2013. godine u Zagrebu u 

prostorijama HKIE 
9. 48/13 sjednica održana je 07. studenoga 2013. godine u Zagrebu u 

prostorijama HKIE 
10. 49/13 sjednica održana je 21. studenoga 2013. godine u Zagrebu u 

prostorijama HKIE 
11. 50/13 sjednica održana je 03. prosinca 2013. godine u Zagrebu u 

prostorijama HKIE 
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ODRŽANE SJEDNICE VIJEĆA KOMORE u 2013. godini 
 
Vijeće Komore sačinjavaju predjednici Vijeća područnih odbora i to: 

 

 Željka Anušić, predsjednica Vijeća PO Zagreb 

 Natko Vučković, predsjednik Vijeća PO Split 

 Krunoslav Novak, predsjednik Vijeća PO Varaždin 

 Damir Mijački, predsjednik Vijeća PO Osijek, i 

 Davorin Cukon, predsjednik Vijeća PO Rijeka 

 
- 01/13 Sjednica Vijeća Komore održana je 20.09.2013.godine u Zagrebu 

Razmatrana aktualna problematika struke i pripreme za DOIE Zadar 2013. 
 

- 02/13 Sjednica Vijeća Komore održana je 14.11.2013.godine u Zagrebu 
Razmatrana aktualna problematika Komore, planovi za 2014.godinu i priprema za 
izbornu Skupštinu Komore 

 
 

ODRŽANE SJEDNICE SKUPŠTINE HKIE u 2013. godini 
 
- 10. redovita Skupština HKIE održana je 19.04.2013.godine u Zagrebu 
- 11. izvanredna Skupština HKIE održana je 27.06.2013.godine u Zagrebu 
- 12. redovita Skupština HKIE održana je 11.10.2013.godine u Zagrebu 
- 01. izborna Skupština HKIE održana je 22.11.2013.godine u Zagrebu 
- 02. redovita Skupština HKIE održana je 20.12.2013.godine u Zagrebu 
 
Na 10.redovitoj Skupštini HKIE smo usvojili izvještaj o radu HKIE i izvještaj o 
financijskom poslovanju u 2012.godini. Također je usvojen izvještaj Nadzornog 
odbora Komore o nadzoru nad financijskim poslovanjem HKIE za 2012.godinu.  
 
Na 11.izvanrednoj Skupštini HKIE smo donijeli dokumente koji su bili potrebni prije 
zvaničnu ulaska Republike Hrvatke u Europsku uniju.  
 
Na 12.redovitoj Skupštini HKIE smo donijeli odluke o potrebnim dokumentima za 
održavanje redovitih izbora u HKIE.  
 
Na 01.izbornoj Skupštini HKIE smo donijeli odluke o razrješenju starih članova tijela 
Komore i imenovanju novih za mandatno razdoblje siječanj 2014. – siječanj 2018. 
godina.  
 
Na 02.redovitoj Skupštini HKIE smo donijeli planove rada i planove prihoda i rashoda  
za 2014.godinu.  
 

 
SURADNJA SA OSTALIM 

STRUKOVNIM KOMORAMA u 2013.godini 
 
Suradnja na nivou koordinacije strukovnih Komora je nažalost totalno zamrla i jedino 
su ostali neformalni kontakti sa predsjednicima HKIS i HKIG. 
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USTROJ STRUČNIH SLUŽBI HKIE 
 

Krajem 2012.godine ustrojeno je tajništvo sa potrebnim brojem administrativnih i 
stručnih djelatnika. Temeljem usvojene odluke o sistematizaciji radnih mjesta 
popunjeno je mjesto glavnog tajnika Komore, tako da sada imamo optimalno rješenje 
(4 stalno zaposlena djelatnika). Na natječaju je na radno mjesto glavne tajnice 
Komore primljena g-đa Amela Čizmar, dipl.ing.el.  
 

 
ODBORI I POVJERENSTVA 

               
POVJERENSTVO ZA TRAJNO STRUČNO USAVRŠAVANJE 

 

Povjerenstvo za trajno stručno usavršavanje radilo je u slijedećem sastavu: 

Mario Karin, dip.ing.el. – predsjednik i članovi Darko Kompari i Mirko Pupić i tajnica 
Renata Basara. 

 
Povjerenstvo za trajno stručno usavršavanje provodilo je Program stručnog 

usavršavanja Hrvatske komore inženjera elektrotehnike te su u periodu od 

01.01.2013. do 31.12.2013. godine održana sljedeća predavanja na kojima je 

sudjelovalo 1804 polaznika. 
 

1. Primjena IEC standarda 61850 u elektrodistribucijskom sustavu Hrvatske te 

njegov utjecaj na razvoj elektroenergetske opreme, HO CIRED, g. Goran 

Šagovac, dipl.ing. 
 

Zagreb, 14.03.2013.                      8 (2TR) bodova      15 polaznika 
 

2. Primjena numeričkih zaštitnih uređaja, HRO CIGRE 
 

Zagreb, 11.04.2013.                     8 bodova                   17 polaznika 
 

3. Sudjelovanje u donošenju zakonskih propisa i drugih dokumenata 

relevantnih za sektor energetike u Republici Hrvatskoj, HRO CIGRE 
 

Zagreb, 18.04.2013.                   8 bodova                  6 polaznika 
 

4. Projektiranje solarnih elektrana – pravilnici i primjeri, g. Branko Vidaković, 

ing.el. 
 

Osijek, 26.04.2013.                    4 boda                     26 polaznika 
 

5. Zagrebački energetski tjedan, HKIE i HKIS 
Elektroenergetska postrojenja i zaštita okoliša, g. Miroslav Krepela, dipl.ing.el. 

 
Zagreb, 16.05.2013.                   6 bodova                 59 članova HKIE  

 
6. Smart Grid u funkciji nadzora i vođenja EES-a, HRO CIGRE 
 

Zagreb, 22.05.2013.                   8 bodova                  24 polaznika 
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7. Podfrekvencijsko rasterećenje elektroenergetskog sustava, HRO CIGRE 
 

Zagreb, 11.06.2013.              8 bodova                        9 polaznika 
 

8. Tržište električne energije u Hrvatskoj, HRO CIGRE 
 

Zagreb, 03.07.2013.              8 bodova                        25 polaznika 
 

9. Mrežna pravila distribucijskog sustava, HO CIRED 
 

Zagreb, 04.07.2013.              8 bodova                        20 polaznika  
 

10. Izvori električne energije, energetska učinkovitost i uštede; jučer, danas, 

sutra, Ivan Galetić, dipl.ing.el. i Mirko Hlupić, dipl.ing.el. 
 

Varaždin, 15.03.2013.             8 (2TR) bodova               43 polaznika 
Osijek, 05.04.2013.                 8 (2TR) bodova               24 polaznika 
Pula, 17.05.2013.                    8 (2TR) bodova               41 polaznik   
Zagreb, 24.05.2013.                8 (2TR)  bodova              37 polaznika 
Split, 14.06.2013.                    8 (2TR) bodova               24 polaznika 

 
11. Pravilnik o tehničkim zahtjevima za elektroenergetska postrojenja nazivnih 
izmjeničnih napona iznad 1kV (NN 105/10), Miroslav Krepela, dipl.ing.el. i 
prof.dr.sc. Ivo Uglešić, dipl.ing. 

 
Rijeka, 22.03.2013.                   8 TR bodova                  74 polaznika 
Zagreb, 05.04.2013.                  8 TR bodova                  34 polaznika 
Split,     26.04.2013.                  8 TR bodova                  39 polaznika 
Osijek,  17.05.2013.                  8 TR bodova                  22 polaznika  
Varaždin, 07.06.2013.               8 TR bodova                  20 polaznika  

 
12. 6. Dani inženjera elektrotehnike 

 
Zadar, 03. -05.10.2013.           22 (6TR) boda              578 polaznika 

 
13. Preduvjeti implementacije integriranih sustava kontrole pristupa i 

evakuacije, Alarm automatika 
 

Split,      28.02.2013.                  4 boda                           35 polaznika 
Varaždin, 16.04.2013.                4 boda                           11 polaznika       

 
14. Sustavi za zaštitu instalacija od požara 

 
Rijeka, 25.10.2013.                   2 boda                           96 polaznika     

 
15. Energetske promjene i uloga distribucijske mreže 

 
Varaždin, 25.10.2013.                2 boda                           80 polaznika  
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16. Sustavi zaštite od munje – praktični primjeri i problemi u praksi 
 

Osijek, 28.10.2013.          2 boda                     59 polaznika  
 

17. Sustavi zaštite od munje – praktični primjeri i problemi u praksi 
 

Split, 30.10.2013.               2 boda                     97 polaznika  
 

18. 11.Savjetovanje HRO CIGRE 
 

Cavtat, 10.11.2013.         20  bodova              169 polaznika   
 

19. Zapošljavanje kroz Novu energetiku,Udruga  za razvoj Hrvatske 
 

Zagreb, 18.11.2013.          10 bodova                  3 sudionika 
 

20. Projektiranje IP sustava videonadzora, , Alarm automatika 
 

Rijeka, 20.11.2013.            4 boda                      12 sudionika 
 
21. Nove tehnologije u zaštiti od provale i požara , Eurokod  Pisačić  d.o.o. 

 
Zagreb, 26.11.2013.          4 boda                      43 polaznika  

 
22. Projektiranje IP sustava videonadzora,  Alarm automatika 

 
Zagreb, 28.11.2013.           4 boda                     23 sudionika 

 
23. Projektiranje IP sustava videonadzora, Alarm automatika 

 
Osijek, 05.12.2013.            4 boda                      29 sudionika 

 
24. Napredni dom i aktivan kupac kao sastavnice naprednih mreža, HO CIRED 

 
Zagreb, 19.12.2013.            8 bodova                  10 sudionika  

 
Povjerenstvo za trajno stručno usavršavanje pripremilo je Program stručnog 
usavršavanja ovlaštenih inženjera elektrotehnike za razdoblje 1.11.2013.-31.10.2014. 
godine. 

 
 

POVJERENSTVO ZA ZAKONODAVSTVO 

 

Povjerenstvo za zakonodavstvo je radilo u slijedećem sastavu: predsjednik Boris 
Vranešević i članovi Sandra Lederhas, Boris Ožanić i Franjo Medved. 

U proteklom razdoblju učinjeno je slijedeće: 

 Ažurirani popis svih važećih propisa neophodnih za rad ovlaštenih inženjera 
elektrotehnike (nadzor i projektiranje) dostupan na WEB stranici HKIE 

Suradnja sa HZN rezultirala je slijedećim: 
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 Otkupljeno je pet kompleta IEC normi za NN instalacije i projektiranje, po jedan za 
svaki  Područni odbor.  

 Na WEB stranici uspostavljena normoteka, tj popis do sada otkupljenih normi. 

 Izrada popisa i otkup ostalih IEC normi ići će fazno, a u završnoj fazi su norme za 
instalacije iznad 1000 V 

 
 

POVJERENSTVO ZA SURADNJU SA MINISTARSTVIMA 
 

Povjerenstvo radi u sastavu: predsjednik Darko Angebrandt i članovi Letizia Rojnić 
Poldrugovac, Luciano Ćustić, Miroslav Krepela i Krunoslav Novak.  

 

Prema programu rada povjerenstvo je konstantno komuniciralo elektronskim putem, a 
po potrebi je održalo i sastanke u Zagrebu 07.03 i u okviru 6. DIE u Zadru, te 
zajednički sastanak s povjerenstvom za zakonodavstvo.  
 
Nakon održanog sastanka UO u Fužinama, početkom 2013. godine, na inicijativu UO 
Komore, Povjerenstvo je pristupilo izradi skraćenog dokumenta za Ministarstvo 
graditeljstva i prostornog uređenja koji je imao za cilj Ministarstvu prikazati stanje u 
HKIE, ali i u elektrotehničkoj struci općeniti, istaknuti najvažnije probleme struke i 
Komore ali i ponuditi rješenja te navesti preferirane metode daljnje suradnje Komore i 
Ministarstva. U izradi navedenog dokumenta sudjelovali su svi članovi Povjerenstva te 
su u elektroničkoj komunikaciji dali svoje prijedloge i sugestije koje su u konačnici 
rezultirali usvojenim tekstom dokumenta na sastanku Povjerenstva te usvajanjem 
istog od strane UO Komore. Takav skraćeni dokument s navedenim strateškim 
ciljevima HKIE i suradnje s ministarstvima upućen je početkom godine u Ministarstvo i 
na znanje ministrici MGIPU. 
 
Tijekom godine održan je i jedan zajednički sastanak s Povjerenstvom za 
zakonodavstvo te je na njemu dogovoreno da će oba povjerenstva zajedničkim 
snagama djelovati u nadležnim ministarstvima na način da će povjerenstvo za 
suradnju s ministarstvima promovirati HKIE i artikulirati naše stavove u ministarstvima 
te pokušati osigurati prisustvo elektrotehničke struke tijekom svih zakonskih procesa u 
ministarstvima, dok će povjerenstvo za zakonodavstvo delegirati naše članove koji će 
se aktivno uključiti u pripremu zakona, pravilnika i tehničkih propisa u ministarstvima. 
Ovaj cilj je djelomično ostvaren te su naši predstavnici bili uključeni u dio priprema 
zakonskih i podzakonskim akata ministarstava, ali dakako naša prisutnost u 
budućnosti treba biti još bolja.  
 
Članovi Povjerenstva su se tijekom 2013. godine intenzivno uključili, zajedno s OODIE 
i UO, u organizaciju 6.DIE te su radili na promociji HKIE pripremajući materijale za 
medijsko praćenje skupa, organizacije konferencije za tisak i Okruglog stola. Teme 
koje su pokrenute na tiskovnoj konferenciji o solarnim elektranama i državnim 
kvotama izazvale su značajan interes prisutnih medija.  
 

 
POVJERENSTVO ZA MEĐUNARODNU SURADNJU 

 
Povjerenstvo se sastalo u ožujku i studenom u Zagrebu, te u rujnu na Danima 
inženjera elektrotehnike u Zadru. Osim planiranih obveza Povjerenstvo se uključilo i u 
sve aktivnosti koje su se odvijale tijekom svibnja i lipnja, radi promjene akata Komore i 
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pripreme za ulazak u EU, posebno na dijelu koji se odnosi na rad stranih inženjera u 
RH, odnosno na proceduru priznavanja inozemnih stručnih kvalifikacija. Predsjednik 
Povjerenstva za međunarodnu suradnju Hrvatske komore inženjera elektrotehnike je 
Miljenko Rodek, a članovi su Željko Matić, Olga Štajdohar-Pađen i Boris Vranešević, a 
Povjerenstvo je radilo u istom sastavu tijekom godine odnosno kroz cijeli 
četverogodišnji mandat. Svi članovi povjerenstva su kontinuirano obnavljali kontakte s 
kolegama iz drugih komora i međunarodnih institucija, te koristili sve prilike za 
komunikaciju i prikupljanje informacija. Na svim sastancima su se razmjenjivala 
iskustva, a posebno po pitanjima organizacija stručne službe i razine 
profesionalizacije inženjera koji rade za Komoru, gospodarenja imovinom i 
financijskim sredstvima, otvaranja tržišta konzalting usluga u Europi i susjednim 
zemljama, opravdanosti cjenika usluga, usklađivanja europske tehničke regulative, te 
o sustavima javnih nabava.  
 

U 2014. godini članovi Povjerenstva, a i drugi članovi Upravnog odbora su aktivno 
sudjelovali na slijedećim skupovima: 

 

Treći međunarodni kongres "Dani inženjera strojarstva 2013." Šibenik 
 

U Šibeniku, u hotelu Solaris, od 22. do 25. svibnja 2013. održan je 3. međunarodni 
kongres "Dani inženjera strojarstva 2013". Kao i svi dosadašnji, kongres je pripremljen 
i organiziran izuzetno kvalitetno. HKIS posvećuje kongresu izuzetnu pažnju i ulaže 
maksimalne napore da kongres uspije na svim razinama. U okviru otvaranja kongresa 
podijeljene su godišnje nagrade uz odgovarajuću filmsku dokumentaciju, a organiziran 
je i prigodni kulturni program. Gost na otvaranju bio je zamjenik ministrice MGIPU, g. 
Željko Uhlir, s posebnim osvrtom na zakonsku regulativu. Kongresu su prisustvovali 
dekani svih strojarskih fakulteta iz RH uz prigodnu prezentaciju dekana Fakulteta 
strojarstva i brodogradnje Zagreb. Na kongresu je organizirana poster sekcija na kojoj 
su izloženi najkvalitetniji strojarski projekti u proteklom razdoblju. 

 

22. međunarodni skup CIRED 2013. u Stockholmu 
 

U kongresnom centru Kistamässan u Stockholmu u razdoblju od 10. do 14. lipnja 
2013. održan je 22. međunarodni skup CIRED. Predavanja su održana kroz 6 sekcija, 
s temama o komponentama elektroenergetskog sustava, kvaliteti električne energije, 
upravljanju i zaštiti, distribuiranim izvorima električne energije, projektiranju 
distribucijskih sustava električne energije, te o tržištu električne energije. Organizirana 
je tehnička izložba i izložba radova. Paralelno s predavanjima organiziran je niz 
okruglih stolova. Pred CIRED-om je velik cilj organiziranja i razvoja distribucijskih 
sustava u zemljama gdje elektroenergetski sustavi nisu dovoljno razvijeni. 

 
Međunarodna suradnja na 6. Danima inženjera elektrotehnike u Zadru 2013. 

 

U sklopu 6. Dana inženjera elektrotehnike koji su održani u Zadru od 3. do 5. listopada 
2013. održan je i sastanak predstavnika inženjerskih komora iz zemalja u našem 
okruženju. Skupu su prisustvovali gosti iz Bosne i Hercegovine, Crne Gore, 
Makedonije i Slovenije. Na sastanku koji je održan u petak, 4. listopada 2013. 
raspravljalo se o promjenama u zakonskoj regulativi koje su se dogodile ulaskom 
Republike Hrvatske u EU, o mogućnostima rada ovlaštenih inženjera u drugim 
zemljama, te o uvjetima za upis stranaca u Komoru, o problemima javne nabave, o 
obveznom sadržaju tehničke dokumentacije, o reviziji projekata, o uvođenju E-
dozvole, o energetskom certificiranju zgrada, itd. Predložena je moguća suradnja u 
obliku organizacije stručnih skupova, okruglih stolova i sl. 
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Na 6. Danima inženjera elektrotehnike u Zadru 2013. sudjelovali su predstavnici 
slijedećih inženjerskih komora ili elektrotehničkih fakulteta iz našeg okruženja: 
 

 

 

 
11. savjetovanje HRO CIGRÉ u Cavtatu 

 
U hotelu Croatia u Cavtatu od 10. do 13. studenoga 2013. godine održano je 11. 
savjetovanje HRO CIGRÉ. Na Savjetovanju se tijekom četiri dana okupilo oko 500 
sudionika. Između ostalih uzvanika skupu su prisustvovali i predstavnici CIGRE-a 
Srbije, Slovenije, Crne Gore i Bosne i Hercegovine. Ispred naše delegacije skup je na 
svečanom otvaranju pozdravio predsjednik HKIE g. Željko Matić. 
Stručni rad Savjetovanja započeo je u ponedjeljak, 11. studenoga i održavao se 
paralelno u četiri dvorane. Rasprave o 229 referata održane su u 15 grupa u skladu s 
preferencijalnim temama ovog Savjetovanja. Na skupu se moglo razgledati i 
zanimljive tehničke izložbe tvrtki-sponzora koje su izložbom i zanimljivim 
predavanjima predstavile svoje nove proizvode i usluge. 

 
 

ODBOR ZA UPIS 

 

Odbor za upis u sastavu Željko Matić, predsjednik, te članovi: Smiljka Mamula, 
dipl.ing.el.; mr.sc. Davor Petranović, dipl.ing.el.; Živko Radović, dipl.ing.el.; Boris 
Vranešević, dipl.ing.el., je tijekom 2013. godine održao 10 sjednica (34/2013.-
43/2013.) 
 
Na sjednicama su razmatrani i riješavani: 
zahtjevi za upis u Komoru, zahtjevi za ispis iz Komore, zahtjevi za mirovanje članstva, 
zahtjevi za aktiviranje članstva u Komori, zahtjevi za otvaranje samostalnih ureda 
ovlaštenih inženjera, zahtjevi za zatvaranje samostalnih ureda ovlaštenih inženjera, 
zahtjevi za upis u imenik vježbenika, te promjenu tvrtke i mentora, zahtjevi za 
oslobađanje od plaćanja članarine i otpis duga članarine zbog odlaska u mirovinu ili 
smrti, zahtjevi članova za promjenu tvrtke zaposlenja, zahtjevi za zadržavanje 
članstva u Komori do najviše 6 mjeseci zbog opravdanih razloga, razmatrane su 
molbe za odustajanje od zahtjeva za upis, razmatrane su presude Upravnog suda i 
Visokog upravnog suda RH u vezi postupaka upisa, te je Odbor za upis postupao po 

 
Bosna i Hercegovina: 

Irfan Turković 

Crna Gora Ratko Vujović 

 
Rajko Radusinović 

Makedonija: Vladko Todorovski 

 
Ratko Stanojkovski 

Slovenija: Andrej Kosmačin 

Hrvatska: Željko Matić 

 
Miljenko Rodek 

 
Boris Vranešević 

 
Miroslav Krepela 

 
Amela Čizmar 

 
Maja Dubravec Lazić 
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nijima, razmatrani su zahtjevi za izdavanjem rješenja o priznavanju inozemne stručne 
kvalifikacije i za povremeno ili privremeno obavljanje poslova projektiranja i/ili stručnog 
nadzora građenja u svojstvu odgovorne osobe u RH, te je Odbor za upis davao 
odgovore na prispjele upite u vezi članstva u Komori.  
 
U 2013. godini je: 

 

Upisano novih članova: 71 

Ispisano članova: 53 

Odbijeno zahtjeva za upis: - 

Odobreno mirovanje članstva u Komori: 28 

Odobreno aktiviranje članstva u Komori: 10 

Zaključak o odbacivanju zahtjeva kao nepotpunog: - 

Otvaranje ureda ovlaštenog inženjera elektrotehnike: 6 

Zatvaranje ureda ovlaštenog inženjera elektrotehnike: 5 

Zahtjev za upis u imenik vježbenika: 81 

U postupku upisa (čeka se dopuna dokumenata): 4 

Zahtjevi za povremeno ili privremeno obavljanje poslova 
projektiranja i/ili stručnog nadzora građenja u svojstvu 
odgovorne osobe u RH: 

12 

 
 

ODBOR ZA PRIZNAVANJE INOZEMNIH STRUČNIH KVALIFIKACIJA  

 
Odbor za priznavanje inozemnih stručnih kvalifikacija je konstituiran 06.09.2013. na 
sjednici Upravnog odbora Komore. Predsjednik Odbora je Miroslav Krepela, 
dipl.ing.el., a članovi doc.dr.sc. Srđan Skok i Željka Anušić, dipl.ing.el. Tijekom 2013. 
godine održane su 4 sjednice. 
 
Na sjednicama su razmatrani i riješavani potpuni zahtjevi za priznavanje inozemnih 
stručnih kvalifikacija u svrhu povremenog/privremenog obavljanja poslova 
projektiranja i/ili stručnog nadzora građenja u svojstvu odgovorne osobe u RH. 
 
U 2013. godini Odbor za priznavanje inozemnih stručnih kvalifikacija priznalo je 13 
inozemnih stručnih kvalifikacija u svrhu povremenog/privremenog obavljanja 
poslova projektiranja i/ili stručnog nadzora građenja u svojstvu odgovorne osobe 
elektrotehničke struke u RH. 
 

 
POVJERENSTVO ZA FINANCIJE 

 
Povjerenstvo za financije tijekom cijele godine prati prihode i rashode u Komori i 
jednom mjesečno u pisanom obliku izvještava Upravni odbor. 
Spomenuti izvještaj sadrži sve stavke iz kontnog plana kao i postotak njihovog 
trošenja u odnosu na doneseni plan. Upravni odbor dobiva i detaljna obrazloženja za 
pojedine stavke iz financijskog izvješća na osnovu pojedinih upita. 
Povjerenstvo za financije sastaje se u pravilu tri puta godišnje, kada se donosi plan za 
narednu godinu, kada se podnosi financijsko izvješće za prethodnu godinu i po potrebi 
kada se vrši preraspodjela sredstava tijekom godine. 
Osim navedenog Predsjednik povjerenstva tijekom cijele godine surađuje i kontrolira 
rad osobe koja vodi knjigovodstvene i računovodstvene poslove i sudjeluje u radu 
Nadzornog odbora. 
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POVJERENSTVO ZA NADZOR NAD RADOM ČLANOVA KOMORE 
 

Pošto je 2013. godine donesen Kodeks strukovne etike Povjerenstvo je moglo započeti sa 
vršenjem redovitog nadzora i prema potrebi izvanrednog nadzora. 
 
Povjerenstvo je zaključilo da je u tekućoj godini potrebno učiniti slijedeće: 

 
1. Usvojiti na Skupštini nužne promjene Pravilnika o nadzoru nad radom članova HKIE 

prema prijedlogu Povjerenstva (Povjerenstvo, Upravni odbor, Skupština) 
 

2. Proširiti Povjerenstvo na minimalno 5 članova (Upravni odbor, Povjerenstvo) 
 

3. Pripremiti potrebne dokumente za obavljanje nadzora (upitnik i ostali pripadajući 
obrasci – Povjerenstvo) 

4. Nakon ispunjenja točaka 1, 2, 3 te izrade plana redovitih nadzora obavljati redovite 
nadzore, a izvanredne prema potrebi (Povjerenstvo) 
 
 

INTERNETSKA STRANICA I GLASILO KOMORE 
 
Povjerenstvo se sastajalo svaki mjesec, a za usklađivanje stavova između redovnih 
sastanaka komuniciralo se elektroničkom poštom ili koristeći druge sastanke i 
kontakte, kako bi se osigurao stalni i kontinuirani rad na internetskoj stranici. 
U 2013. godini održano je deset sastanaka, objavljeno je 11 newslettera i oko stotinjak 
vijesti i informacija raznih sadržaja i s različitih područja. Početkom godine je 
reorganizirana rubrika za Trajno stručno održavanje, pa se informacije i obavijesti o 
seminarima objavljuju na posebnom dijelu internetske stranice, a rubrika vijesti je 
postala preglednija. U izradi vijesti i uređivanju  informacija sudjelovali su osim 
članova Povjerenstva i članovi Upravnog odbora, sva povjerenstva Komore, tijela 
Područnih odbora te administrativna služba Komore, a za svaki važniju odluku 
Upravnog odbora ili značajniji događaj vezan za rad Komore pripremljena je  posebnu 
vijest s opširnijim informacijama. Dnevni red sastanaka i obveze članova je pripremao 
glavni urednik internetske stranice. 

 
Povjerenstvo je u protekloj godini ažuriralo i objavljivalo slijedeće sadržaje na 
internetskoj stranici: 

 

 Najave, vijesti, newsletter 

 Pokretanje anketa, zaključivanje i objava rezultata 

 Organizacija foruma 

 Odgovaranje na upite članova, objava mišljenja, odgovora i dr. 
 

Popis usluga i sadržaja internetske stranice 
 

Osnovni sadržaji internetske stranice su: 
 

 Imenici i upisnici 

 Informacije i evidencija bodova stalnog stručnog usavršavanja 

 Forum 

 Anketa 
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 Vijesti i newsletter 

 Osobne stranice članova 

 Rubrika "Pitajte nas"  

 Glasilo HKIE 
 

Te novi sadržaji: 
 

 Zbornici DIE 

 Priznavanje inozemnih stručnih kvalifikacija 

 Kalendar događanja i najava 

 Stručna literatura Komore 

 Stručno usavršavanje 
 

Na stranici se također nalaze svi obrasci koji olakšavaju rad administrativnoj službi i 
članovima koji žele određenu uslugu. 
 
U protekloj godini unaprijeđeni su sadržaji internetske stranice: 

 

 Na stranici su dodani zbornici sa svih Dana inženjera elektrotehnike te 
dokumenti sa seminara koje je organizirala Komora u rubrici "Stručna literatura 
Komore" 

 Otvoren je novi dio stranice gdje se nalaze dokumenti u vezi priznavanje 
inozemnih stručnih kvalifikacija 

 Dodan je kalendar događanja gdje su uočljivo dane obavijest o svim 
događajima koji zanimaju članove  

 Kao priprema Dana inženjera elektrotehnike u Zadru, otvorena je posebna 
rubrika sa svim informacijama i podacima  

 
Izbori 2013. Godine 
 
Na internetskoj stranici su također u posebnoj rubrici pripremljene sve informacije 
vezane za izbore za tijela Komore koji su provedeni u listopadu i studenom, te 
objavljeni svi obrasci i drugi dokumenti koji su olakšali provedene procedure. 
 
 
Promjena izgleda internetske stranice 
 
Komora je u tijeku 2013. godine promijenila vizualni identitet. U skladu s novim 
znakom Komore izmijenjen je i vizualni dio internetske stranice i preprogramirani svi 
sadržaji. 
 
Suradnja s tvrtkom SAGUARO 
 
Sa tvrtkom SAGUARO povjerenstvo kontinuirano surađuje. Saguaro se brine o 
dizajnu stranice i operativno dorađuje, programira i unapređuje sadržaj stranice. 

 
Analiza funkcionalnosti i unapređenje internetske stranice 
 
Povjerenstvo je redovno pratilo posjećenost i aktivnosti na internetskoj stranici i 
pregledavalo statistike posjećenosti i druge analize funkcioniranja stranice. Tako je 
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ustanovljeno da se interaktivni sadržaji internetske stranice  ne koriste dovoljno. 
Povjerenstvo je pokušavalo naći modele za unapređenje foruma i dobiti kvalitetni 
odziv članova na anketama. No broj aktivnih članova u rubrikama internetske stranice 
je još uvijek nedovoljan, a stranica se najviše koristi za dobivanje informacija ili za 
komunikaciju na razini korištenja i ispunjavanja raznih prijava i drugih dokumenta. 

 

Glasilo komore 
 
Krajem 2013. i početkom 2014. pripremljeno je, tiskano i poslano svim članovima  
na kućnu adresu Glasilo br. 4.  na cca. 90 stranica. 

 
U ovom broju su objavljene aktivnostima i postignuti rezultati HKIE, službene objave i 
najnovija zakonska regulativa. U broju 4. Glasila su obavijesti o najvažnijim 
događajima u Komori, o radu područnih odbora, te o međunarodnim aktivnostima 
Komore. 
            
Dio stranica Glasila zauzima i zakonska regulativa. Također su u zadnjem poglavlju 
predstavljeni su imenici HKIE koji obuhvaćaju popis članova u razdoblju od siječnja do 
prosinca 2013.godine. 

 
Na inernetskoj stranici Komore Glasilo je objavljeno u pdf formatu tako da ga mogu 
pročitati svi zainteresirani (ne samo članovi). 
 
 

DANI OVLAŠTENIH INŽENJERA ELEKTROTEHNIKE 

 
2013. godine su vrlo uspješno održani jubilarni 6.Dani inženjera elektrotehnike u 
Zadru od 03.10.2013. – 05.10.2013. godine. 
 
Skupu je prisustvovalo preko 600 sudionika, uključujući i domaće i inozemne goste.  
 

Na Danima inženjera elektrotehnike održano je niz predavanja iz raznih tematskih 
područja. Predavači su bili naši eminentni stručnjaci iz pojedinih područja 
elektrotehničke struke sa interesantnim i aktualnim temama (projektiranje i stručni 
nadzor; zatim elektroenergetika, zatim teme rasvjete, automatskog upravljanja, 
informacijske i napredne tehnologije, te propisi i zakonska regulativa).  
     
Za vrijeme održavanja skupa održana je i press konferencija sa predstavnicima 
lokalnih medija (novine, radio, televizija) tako da se naš glas mogao čuti i dalje od 
dvorane za predavanje. Teme i izlaganja naših predstavnika na press konferenciji 
izazvale su izuzetan interes medija te su naša razmišljanja i konstruktivni prijedlozi 
Vladi RH dobili značajno mjesto u njihovim izdanjima vezanim za energetski sektor.  
          
Posebno smo bili počašćeni nazočnošću pomoćnice ministrice MGIPU za energetsku 
učinkovitost g-đe Ines Androić Brajčićje koja je i svečano otvorila skup, te načelnika 
uprave za pravne poslove u MGIPU g-dina Josipa Bienefelda koji je održao uvodno 
predavanje na skupu sa temom „Prijedlog zakona o gradnji i Zakona o prostornom 
uređenju“. 
 
Održan je niz stručnih predavanja a posebno su bila zapažena predavanja pozvanih 
predavača. Također je održan vrlo uspješan okrugli stol sa aktualnim temama koje su 
bile zanimljive našim članovima. 
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I na kraju, 05.10.2013. imali smo organizirani izlet brodom po zadarskom akvatoriju na 
kojem je bilo 75 učesnika. U sklopu izleta imali smo posjete muzejima i obilazak grada 
Zadra.  
 
Možemo zaključiti da se isplatio uloženi trud u organizaciju našeg najvećeg skupa – 
Dana inženjera elektrotehnike, tako da smo odmah u studenom 2013.godine pokrenuli 
organizaciju sljedećih 7.Dana inženjera elektrotehnike. Donesena je odluka da 
domaćin sljedećih DOIE bude ponovo Zadar krajem rujna 2014.godine. 

 

 
PODRUČNI ODBORI 

 
IZVJEŠĆE O RADU 

PODRUČNOG ODBORA ZAGREB 

 

Sastanci VPO Zagreb 
 

Tijekom 2013.g. Vijeće PO Zagreb održalo je tri sastanka. Prvi sastanak održan je 20. 
ožujka i na njemu je predsjednica Vijeća PO Zagreb informirala članove o 
aktualnostima u HKIE-u nakon sastanka Vijeća HKIE s predsjednikom Komore i 
predsjednicima vijeća ostalih područnih odbora. Drugi sastanak održan je 21. svibnja. 
Na sastanku je bio i predsjednik Komore g. Željko Matić koji je govorio o predstojećim 
izborima za tijela Komore koji će se održati krajem 2013.g. i aktivnostima vezanim uz 
izbore. Osim toga, detaljno je izvijestio prisutne o sastanku održanom krajem travnja u 
Ministarstvu graditeljstva i prostornoga uređenja s ministricom Ankom Mrak-Taritaš i 
suradnicima kojem su prisustvovali predstavnici svih strukovnih komora. Najavio je 
izmjene akata Komore zbog ulaska Hrvatske u EU. Gosp. Lelić ukazao je na problem 
s projektima zaštite od buke (akustika i elektroakustika) koje inženjeri elektrotehnike 
ne mogu potpisivati dok arhitekti, inženjeri građevinarstva i strojarstva mogu izrađivati 
takve projekte. U našem Statutu akustika je upisana u djelatnosti te to treba „prepisati“ 
u Zakon o o arhitektonskim i inženjerskim djelatnostima u prostornom uređenju i 
gradnji. Treći sastanak održan je 15. Listopada i na njemu su glavna tema bili izbori u 
Komori, odnosno izbor članova u Skupštini. Uvodnom dijelu sastanka prisustvovao je i 
predsjednik Komore i apelirao da se za članove Skupštine HKIE predlože kolege koji 
su zainteresirani za rad u Komori te da to budu mlađi kolege. Iz PO Zagreb bira se 27 
članova Skupštine, 24 s područja Grada Zagreba i Zagrebačke županije te tri člana iz 
Sisačko-moslavačke županije. Na sastanku su predložena četiri nova člana 
Skupštine. Izbori za članove Skupštine HKIE iz PO Zagreb provest će se na Zboru PO 
Zagreb. Sastanku je prisustvovala i glavna tajnica Komore gđa Amela Čizmar. 
Zbor Područnog odbora Zagreb, kojem je prisustvovalo 68 članova Komore, održan je 
24. listopada 2013.g. u Zagrebu. Zboru je prisustvovao predsjednik Komore g. Željko 
Matić i glavna tajnica gđa Amela Čizmar. Izborno povjerenstvo, čiji je predsjednik Toni 
Dropulić, a članovi Boris Kuzmanović i Tomislav Lederhas, zaprimilo je jednu 
kandidacijsku listu koju je predložilo Vijeće PO Zagreb. Predložena lista jednoglasno 
je prihvaćena. 
Ostalo 
U sklopu 4. Zagrebačkog energetskog tjedna (13.-18. svibnja 2013.) dana 16. svibnja 
u Starogradskoj je vijećnici održan stručni seminar u organizaciji područnih odbora 
Zagreb HKIS-a i HKIE. Prema dogovoru s Povjerenstvom za trajno stručno 
usavršavanje, u ime naše Komore predavanja su održali prof. dr. sc. Davor Škrlec, 
FER „Električna vozila za energetski učinkovitiji Zagreb na karti EU“ i g. Miroslav 
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Krepela „Elektroenergetska postrojenja i zaštita okoliša“. Polaznici seminara ostvarili 
su 6 bodova uz kotizaciju od 100 kn. 

 

       Željka Anušić, dipl.ing.el. 
       Predsjednica VPO Zagreb 

 
 

IZVJEŠĆE O RADU 

PODRUČNOG ODBORA SPLIT 

 

U toku 2013.g. Vijeće područnog odbora Split provelo je slijedeće zadane aktivnosti: 
 
Organizacija stručnih skupova: 
 - Split, 28. veljače 2013. „Projektiranje integriranih sustava kontrole 
pristupa i evakuacije“, g. Milan Carević, gđa. Renata Dončević, g. Luka Strmo  
- Split, 26. travnja 2013. “ Pravilnik o tehničkim zahtjevima za elektroenergetska 
postrojenja nazivnih napona iznad 1kV(NN105/10)“, g. Miroslav Krepela 
- Split, 14. lipanja 2013. “ Izvori električne energije, energetska učinkovitost i uštede, 
jučer, danas, sutra“, g. Ivan Galetić, g. Mirko Hlupić 
- Split, 30. listopad 2013. „Sustavi zaštite od munje - praktični primjeri i problemi u 
praksi“ , g. Ante Cvitković 
Sjednice Vijeća područnog odbora Split: 
- Split, 28. veljače 2013., 01/13 Sjednica VPO Split 
- Split, 14. lipnja 2013. 02/13 Sjednica VPO Split 
- Split, 13. rujna 2013. 03/13 Sjednica VPO Split 
 
- Split, 18. listopada 2013. 04/13 Sjednica VPO Split 
Zbor Vijeća područnog odbora Split:  
- Split, 30. listopada 2013. Zbor područnog odbora Split, Izbori 
Sjednice Vijeća komore: 
- Zagreb, 20. rujna 2013. Sjednica Vijeća Komore 
- Zagreb, 14. studenoga 2013. Sjednica Vijeća Komore 
Ostalo: 
- Zadar, 2. listopada 2013. Sastanak Organizacijskog odbora DIE 
- Mađarska, 24-27. listopada 2013. Stručno putovanje - Posjet nuklearnoj elektrani NE 
Paksa 
 
Ostale aktivnosti i inicijative: 
Svjedoci smo da se HKIE kontinuirano „bori“ s artikuliranjem svojih stavova 
nadležnom Ministarstvu, u kojem nema kolega elektrotehničke struke te smo često 
svjedoci potpunog nerazumijevanja i neuvažavanja naše problematike. Aktualni status 
elektrotehničke struke je ponižavajući, deprimirajući, i u potpunoj disproporciji sa 
zahtjevnostima naše struke. Energetika je jedna od najvažnijih gospodarskih grana 
Republike Hrvatske, i predstoje veliki zahvati u ostvarivanju ciljeva STRATEGIJE 
ENERGETSKOG RAZVOJA REPUBLIKE HRVATSKE. Iz tog i niza drugih razloga 
VPO Split predložilo je da Komora uputi prijedlog Vladi Republike Hrvatske o potrebi 
osnivanja/ obnavljanja Ministarstva ENERGETIKE. 
Za raspolaganje normama VPO Split predložilo je razmatranje mogućnosti stavljanja 
kupljenih normi na web, s pristupom pomoću lozinke. VPO Split aktivno je sudjelovalo 
u davanju primjedba/sugestija na nacrte prijedloge Zakona o gradnji, Zakona o 
prostornom uređenju i Zakona o građevinskoj inspekciji. Programom stručnog 
usavršavanja, predložena je organizacija predavanja pod nazivom: „Organizacijski 
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oblici obavljanja poslova ovlaštenih inženjera elektrotehnike nakon ulaska u EU, prava 
i obveze.“ Zbog, nažalost, neočekivanog i razočaravajućeg razvoja događaja vezanih 
uz pregovore sa FESB-om o korištenju prostora za potrebe rada područnog odbora, 
VPO Split je stupilo u kontakt sa strojarima kako bi dogovorili zajednički prostor za 
područne odbore i time smanjili zajedničke troškove. Budući da je zamišljeni Pravilnik 
o cijeni usluga postao Pravilnik o standardu usluga, VPO Split predlaže definirati 
modalitete korištenja tog Pravilnika prilikom nuđenja/ugovaranja posla.  
 
Posjet NE Paksa: 
Zajedno s kolegama strojarima iz PO Osijek i PO Split, organiziran je 25. - 27. 
Listopada 2013. godine posjet Nuklearnoj elektrani Paks u Mađarskoj. Uz NE Paks 
sudionici su posjetili i Budimpeštu. NE Paks puštena je u pogon 1982. godine, ima 
instaliranu snagu od 2GW s ugrađena četiri reaktora po 500 MW. U ukupnoj 
proizvodnji električne energije u Mađarskoj sudjeluje s više od 40%. 
 
Izbori: 
Prema Statutu HKIE izbori se provode svake četiri godine te je temeljem tog 2013. 
Bila i izborna godina. VPO Split je, u skladu s Pravilnikom, dalo prijedlog 
kandidacijske liste za izbor članova za konstituiranje Skupštine Hrvatske komore 
inženjera elektrotehnike u novom četverogodišnjem mandatu. Trudeći se predložiti 
kvalitetne kandidate koji su voljni sudjelovati u radu i čiji profesionalni profil osigurava 
poznavanje problematike iz djelokruga rada Komore, predložena je lista od 10 
članova, koliko pripada područnom odboru Split. Izbori su održani u sklopu Zbora 
Vijeća Područnog odbora Split, održanog 30. Listopada 2013.g., gdje je, kao jedina 
predložena izabrana lista VPO Split s 88 glasova za, bez glasova protiv. Nadam se da 
će odabrani članovi opravdati povjerenje i svojim radom pridonijeti razvoju Komore i 
inženjerske djelatnosti i čuvanju digniteta struke, ugleda, časti, prava i interesa 
ovlaštenih inženjera elektrotehnike. Ovdje koristim priliku zahvaliti svim članovima PO 
Split na doprinosu u radu Komore i promicanju struke u cjelini, svatko prema svojim 
mogućnostima, osobito zahvaljujem članovima VPO Split na konstruktivnim 
prijedlozima prema Upravnom odboru Komore, kao i ostalim članovima Skupštine iz 
našeg PO. Ujedno Vas pozivam da se po mogućnosti još aktivnije uključite u rad 
Komore, kako bismo zajedno definirali kvalitetne pretpostavke i „inženjerski“ odgovorili 
izazovima vremena ispred nas koje je, između ostalog, sa sobom donio i ulazak u 
Europsku uniju.  

 
       Natko Vučković, dipl.ing.el. 
       Predsjednik VPO Split 

 
 

IZVJEŠĆE O RADU 

PODRUČNOG ODBORA VARAŽDIN 

 

Vijeće Područnog odbora Varaždin održalo je sjednicu 20. veljače 2013. u Velikom 
Trgovišću na kojoj je Miljenko Rodek informirao o aktivnostima u novoosnovanoj tvrtki 
H.K.I.E. savjetovanje d.o.o. putem koje će se odvijati trajno stručno usavršavanje 
članova i organizacija seminara. Također smo informirani o zapošljavanju Amele 
Čizmar, dipl. ing. el., na mjesto glavne tajnice HKIE. Dogovoreno je da se norme 
dobivene za naš područni odbor smjeste u adekvatni prostor, a Miljenko Rodek je 
preuzeo obavezu da pokuša dogovoriti smještaj normi u knjižnicu Veleučilišta u 
Varaždinu. Predloženo je da se to objavi na internetskoj stranici HKIE kako bi članovi 
bili informirani o tome. Darko Kompari izvijestio je o dogovorenim terminima 



 16 

održavanja stručnih seminara za Područni odbor Varaždin. Potvrđen je termin Zbora 
Područnog odbora te je dogovoreno da se u sklopu toga održi besplatni seminar za 
naše članove. Dana 15. ožujka u Varaždinu je održan seminar - Izvori električne 
energije, energetska učinkovitost i uštede; jučer, danas, sutra. Predavači su bili Ivan 
Galetić, dipl. ing. el., i Mirko Hlupić, dipl. ing. el. Sudjelovala su 43 polaznika. Dana 
16. travnja u Varaždinu je održan seminar - Preduvjeti implementacije integriranih 
sustava kontrole pristupa i evakuacije. Predavači su bili iz tvrtke Alarm automatika. 
Sudjelovalo je 11 polaznika. 
 
IZ RADA PODRUČNIH ODBORA 
U petak, 17. svibnja u gradskoj sportskoj dvorani u Varaždinu za članove je održan 
Zbor područnog odbora Varaždin. Predsjednik Vijeća PO Varaždin Krunoslav Novak, 
dipl. ing. el., podnio je izvještaj o radu Područnog odbora u 2012. godini te je 
prezentirao plan rada za 2013. godinu. Predsjednik HKIE Željko Matić, dipl. ing. el., 
upoznao je prisutne s aktualnim zbivanjima u Komori i sa zadatcima i obvezama koje 
Komora ima u vezi s usuglašavanjem svojih akata i drugih dokumenata zbog ulaska 
Republike Hrvatske u Europsku uniju. U prostoru knjižnice Veleučilišta u Varaždinu u 
sportskoj dvorani otvorena je normoteka koja je u vlasništvu Komore te se njome 
mogu koristiti članovi Komore u radnom vremenu knjižnice od 10 do 18 sati. U sklopu 
Zbora PO Varaždin g. Siniša Novak, dipl. ing. el., održao je stručno predavanje o temi 
“Sustavi za zaštitu instalacija od požara” kojemu je prisustvovalo 65 sudionika.  
Dana 7. lipnja u Varaždinu je održan seminar - Pravilnik o tehničkim zahtjevima za 
elektroenergetska postrojenja nazivnih izmjeničnih napona iznad 1kV /NN 105/10). 
Predavači su bili Miroslav Krepela, dipl. ing. el. i prof. dr. sc. Ivo Uglešić, dipl. ing. 
Sudjelovalo je 20 polaznika.  
U Zagrebu je 11. listopada u prostorijama HKIE održana sjednica Vijeća Područnog 
odbora Varaždin na kojoj je Miljenko Rodek, član Upravnog odbora HKIE, prisutne 
upoznao s novostima u radu HKIE naglasivši predstojeću zamjenu pečata i iskaznica 
za sve članove HKIE. Predloženo je da se zamjena obavi u vrijeme održavanja izbora 
za članove Skupštine HKIE iz našeg Područnog odbora. Članovi Vijeća Područnog 
odbora Varaždina pozvani su da podsjete članstvo na predstojeću zamjenu pečata i 
iskaznica i da im skrenu pozornost na obrasce koje je potrebno dostaviti, a oni članovi 
koji taj dan budu spriječeni, mogu dati nekome punomoć da to obavi za njih ili će 
morati osobno doći u Tajništvo HKIE u Zagreb. Članovi Vijeća Područnog odbora 
informirani su da će na današnjoj sjednici Skupštine HKIE biti raspisani izbori za 
članove Skupštine HKIE u novom četverogodišnjem mandatu (8 članova iz našeg 
Područnog odbora). Dogovoreno je da se u našem Područnom odboru izbori održe 
25. listopada u Varaždinu, o čemu treba obavijestiti sve članove Područnog odbora 
Varaždin. Predložena je lista kandidata za članove skupštine HKIE iz redova 
Područnog odbora Varaždin:  
• Marijan Mikac, ing.el. iz Bjelovara, zaposlen u HEP ODS Elektra Bjelovar  
• Krunoslav Novak, dipl.ing.el. iz Koprivnice, zaposlen u Podravka inženjering d.o.o. 
• mr.sc. Goran Pakasin, dipl.ing.el. iz Koprivnice, zaposlen u HEP ODS Elektra 
Koprivnica 
• Stjepan Pavliša, ing.el. iz Velikog Trgovišća, zaposlen u Pavliša objekti d.o.o. 
• Stanislav Petrac, ing.el. iz Kotoribe, zaposlen u Bitel d.o.o. 
• mr.sc. Miljenko Rodek, dipl.ing.el. iz Varaždina, Ured ovlaštenog inženjera 
elektrotehnike 
• mr.sc. Tihomir Sajko, dipl.ing.el. iz Varaždina, zaposlen u Artprojekt d.o.o. 
• Davorin Telebar, dipl.ing.el. iz Čakovca, zaposlen u Metrond d.o.o. 
Lista kandidata ispred Vijeća Područnog odbora Varaždin jednoglasno je prihvaćena i  
poslana Izbornom povjerenstvu na čelu s Darkom Komparijem. 
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U Varaždinu je 25. listopada održan Zbor Područnog odbora Varaždin na kojem su 
izabrani predloženi članovi za Skupštinu HKIE u idućem četverogodišnjem mandate. 
U sklopu toga održan je i besplatni seminar za članove - Energetske promjene i uloga 
distribucijske mreže. Predavao je Damir Karavidović, dipl.ing.el. Sudjelovalo je 80 
polaznika. 

 
       Krunoslav Novak, dipl.ing.el. 
       Predsjednik VPO Varaždin 
 
 

IZVJEŠĆE O RADU 
PODRUČNOG ODBORA RIJEKA 

 

Održavani su sastanci PO HKIE Rijeka prema potrebi, na kojima se raspravljalo o 
stanju i ondašnjim novostima i tekućoj problematici. Održani stručni seminari prema 
programu stručnog usavršavanja: 
 
• 22.ožujka 2013. u Rijeci: Pravilnik o tehničkim zahtjevima za elektroenergetska 
postrojenja nazivnih izmjeničnih napona iznad 1 kV  
• 17. svibnja 2013. u Puli: Izvori električne energije, energetska učinkovitost i uštede: 
jučer, danas, sutra 
• 25. listopada 2013. u Rijeci: Sustavi za zaštitu instalacija od požara u organizaciji 
OBO Bettermanna 
• 20. studenoga 2013. u Rijeci održan je i seminar: Projektiranje IP sustava 
videonadzora u organizaciji Alarm automatike d.o.o.  
 
Područni odbor Rijeka predložio je kandidate za Skupštinu HKIE. Predloženi su 
kandidati: 
Boris Brozović, dipl.ing.el. 
Davorin Cukon, dipl.ing.el. 
Marjana Ivković, dipl.ing.el. 
Smiljka Mamula, dipl.ing.el.. 
Željko Matić, dipl.ing.el. 
Branko Posedel, dipl.ing.el. 
Vojko Sirotnjak, dipl.ing.el. 
Vladimir Srok, dipl.ing.el. 
Željko Tomljenović, dipl.ing.el. 
Miroslav Udiljak, ing.el. 
 
Dana 25. listopada 2013. održan je zbor PO HKIE Rijeka na kojem se glasovalo za 
kandidate PO Rijeka za Skuštinu HKIE. Članovi zbora glasovanjem su podržali 
predložene kandidate, uz jedan suzdržan i jedan glas protiv. U 2013. Prosječan broj 
članova u PO Rijeka iznosio je 230. Nakon zbora organizirana je zamjena pečata 
ovlaštenih inženjera. Prvog dana zamjene više od polovine članstva je zamijenilo 
pečate. Do kraja godine zamijenjeni su gotovo svi pečati aktivnih članova. Tijekom 
godine tražilo se rješenje za otvaranje poslovnog prostora za područni odbor. Za sada 
nije pronađeno adekvatno rješenje za prostor. Članovi Područnog odbora Rijeka 
izrazili su negodovanje što u Upravnom odboru HKIE nema niti jednog predstavnika iz 
PO Rijeka (osim Predsjednika), s obzirom na to da je ukupan broj članstva od svih 
članova Komore veći od 15 %. Od predviđenog financijskog plana za 2013. godinu 
nisu potrošena gotovo nikakva sredstva jer se nisu organizirali predviđeni seminari i 
predavanja na teret PO Rijeka. 
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       Davorin Cukon, dipl.ing.el. 
       Predsjednik VPO Rijeka 

 

 
IZVJEŠĆE O RADU 

PODRUČNOG ODBORA OSIJEK 
 

Područni odbor Osijek jedan je od pet područnih odbora HKIE kojemu je funkcija 
podrška članovima HKIE na regionalnoj razini te približavanje rada Komore svim 
članovima HKIE na svom području. Cilj Područnog odbora Osijek ja da svojim 
kritičkim i konstruktivnim djelovanjem unutar tijela Komore neprestano propitkuje 
djelovanje Komore, daje sugestije na rad Komore za dobrobit svih članove HKIE, 
svojim djelovanjem prema članovima HKIE na svom području približava rad Komore 
članovima te je podrška članovima Komore prema tijelima Komore. Vijeće područnog 
odbora Osijek kontinuirano radi na provođenju tog cilja. Vijeće područnog odbora 
Osijek u 2013. godini je uspjelo ostvariti prvi korak približavanju HKIE članstvu 
Komore, i to tako da se u travnju uspjelo otvoriti ured HKIE na prostoru 
Elektrotehničkog fakulteta Osijek. Zahvaljujući iznimno dobroj suradnji s 
Elektrotehničkim fakultetom Osijek, Područni odbor Zbor PO Osijek otvorio je svoje 
prostorije u sklopu ETF-a Osijek. Time su udareni stabilni temelji suradnje Komore 
kao organizacije koja okuplja projektante i nadzorne inženjere koji se susreću sa 
stvarnim problemima u svakodnevnom radu i ETF-a, visokoškolske ustanove koja 
provodi teorijsko obrazovanje naših budućih članova. Ovaj prostor zamišljen je i 
ostvaruje se kao normoteka i biblioteka za sve inženjere elektrotehnike koji imaju 
potrebu za unaprjeđivanjem razine svojeg znanja. Ovdje se , za sada, nalazi set normi 
za niski napon te literatura sa seminara koje održava HKIE te zbornici radova. 
Također, mjesto je to okupljanja svih inženjera elektrotehnike, mjesto susreta i 
razmjene ideja i znanja. U tu svrhu periodički se održava Klub inženjera na koji je 
dolazak neobvezan i gdje vlada neformalna atmosfera. Područni odbor Osijek je iz 
želje za poboljšanjem programa trajnog stručnog usavršavanja započeo s 
predlaganjem tema i predavača tijelima Komore, a pogotovo onih tema koje bi bile 
iznimno interesantne članovima HKIE na ovom području. Rezultat te aktivnosti je 
seminar g. Vidakovića „Projektiranje solarnih elektrana - pravilnici i primjeri“. Po 
ocjenama prisutnih bio je to jedan od najkvalitetnijih seminara do sada. Budući da se 
ovaj prvi seminar pokazao uspješnim, Područni odbor Osijek nastavit će s ovom 
aktivnosti i ubuduće. Molimo ovim putem sve članove HKIE koji su voljni biti predavači 
da se aktivno uključe u rad Komore. Također, Područni odbor Osijek HKIE i Područni 
odbor HKIS-a još su u veljači 2013. godine dogovorili suradnju u organizaciji stručnog 
putovanja svojih članova. Rezultat dogovora je zajednička organizacija putovanja u 
NE Paks, u Republici Mađarskoj, 25.-27. listopada ove godine. Na stručno putovanje 
mogli su ići svi članovi HKIE koji su izrazili želju. Dogovor Područnog odbora Osijek i 
tijela Komore bio je da Komora sufinancira 2/3 svih troškova svakom članu koji putuje, 
što je i učinjeno. Predviđa se da će i u 2014 godini biti organizirano jedno stručno 
putovanje zajedno s Područnim odborom HKIS-a, o čemu će članovi HKIE biti 
pravodobno upoznati. U 2013 godini održan je Zbor područnog odbora Osijek, i to 28. 
listopada. Na Zboru je odlučeno o članovima Skupštine HKIE iz područja VPO Osijek 
u sljedećem četverogodišnjem razdoblju (1. siječnja 2014.-31. prosinca 2017.). 
Izabrani su sljedeći članovi HKIE kao članovi Skupštine HKIE: 
1. Darko Angenbrandt, Đakovo, Osječko-baranjska županija 
2. Damir Miljački, Osijek, Osječko-baranjska županija 
3. Igor Topalović, Našice, Osječko-baranjska županija 
4. Željko Markušić, Sl. Brod, Brodsko-posavska županija 
5. Branko Vidaković, Sl. Brod, Brodsko-posavska županija 
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6. Mislav Mišković, Vinkovci, Vukovarsko-srijemska županija 
7. Darko Maksimović, Požega, Požeško-slavonska županija 
8. Damir Drokan, Slatina, Virovitičko-podravska županija 
 
Tijekom 2013 godine u Osijeku su održane tri sjednice Vijeća područnih odbora, i to 
23. siječnja, 1. svibnja i 15. listopada. U 2013. godini na sjednicama VPO-a Osijek 
najviše se raspravljalo o nedostajućim normama, o manjkavim stegovnim aktima 
HKIE, o izmjenama Zakona o arhitektonskim i inženjerskim djelatnostima (te u skladu 
s time i o izmjenama koje je donio taj Zakon) te o izmjenama koje su se dogodile u 
svjetlu pristupa RH Europskoj uniji. Mnogo puta istaknuta je potreba za boljom 
koordinacijom unutar tijela HKIE i potpunijim informiranjem članstva o radu HKIE. 
Također, na sjednicama VPO-a Osijek raspravljano je o temama za stručno 
usavršavanje, na čemu će se trebati više poraditi i usuglašavati.  
 
       Damir Miljački, dipl.ing.el. 
       Predsjednik VPO Osijek 

 
 

ZAKLJUČAK 

 
Protekla godina je bila izborna godina u HKIE, a i godina ulaska Republike Hrvatske 
u Europsku uniju. Čekao nas je veliki posao koji smo uspješno realizirali.   
 
U srpnju 2013.godine istekao je četverogodišnji mandat tijelima Komore. Uspješno 
smo realizirali izbore u područnim odborima koji su izabrali svoje predstavnike za 
Skupštinu Komore (prvi krug izbora). Na izbornoj sjednici Skupštine dana 
22.studenog 2013.godine obavljeni su izbori za tijela Komore (drugi krug izbora). 
Treći krug izbora, izbori Vijeća područnih odbora, će se održati u prvoj polovici 
2014.godine.  
 
Ulaskom Republike Hrvatske u Europsku uniju smo morali sve naše ključne akte 
prilagoditi Direktivi 2005/ 36/EZ Europske komisije do datuma ulaska. Odmah nakon 
toga su slijedile aktivnosti oko izmjena Zakona o prostornom uređenju i gradnji. 
Krajem godine je donesen novi Zakon o gradnji i Zakon o prostornom uređenju. Naša 
Komora je aktivno učestvovala kod davanja primjedbi i prijedloga na predložene 
zakone. Nažalost, gotovo ništa od naših konstruktivnih prijedloga nije ušao u nove 
zakone, zbog čega smo veoma nezadovoljni tretmanom naše struke u našem 
resornom ministarstvu. Također sa žaljenjem možemo konstatirati da najavljene 
izmjene našeg krovnog Zakona o arhitektonskim i inženjerskim poslovima i 
djelatnostima u prostornom uređenju i gradnji nisu krenule u 2013.godini.  
 
Sredinom godine smo izradili novi prepoznatljivi vizualni identitet naše Komore. 
Također smo izvršili zamjenu starih pečata i istovremeno iskoristili moment za 
kompletnu reviziju članstva. Mogu sa zadovoljstvom konstatirati da je 95% naših 
aktivnih članova zamijenilo stare pečate, što znači da se neće posebno mijenjati broj 
aktivnih članova. Očekivati je pozitivan trend upisa u članstvo Komore obzirom da 
dobrom dijelu naših vježbenika ističe vježbenički staž i stječu uvjete za upis u 
Komoru. 
U 2013.godini je uspješno funkcioniralo trgovačko društvo Komore 
„H.K.I.E.savjetovanje“ d.o.o. preko kojeg smo organizirali sve naše stručne skupove. 
To se posebno odnosi na naš najznačajniji događaj u proteklom razdoblju a to je bio 
stručni skup „6.DANI INŽENJERA ELEKTROTEHNIKE“ koji je održan u Zadru 
početkom listopada 2013.godine.  
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Poseban akcent smo dali na pregledu stanja s naznačenim problemima ali i 

prijedlozima rješenja iz područja rada članova HKIE, ali i iz elektrotehničke 

struke u cjelini.  

I ove godine smo o kompletnoj problematici stanja elektrotehničke struke u 
cjelini  obavještavali dopisima Ministarstvo graditeljstva i prostornoga 
uređenja.  
 
Toplo se nadamo da će se naš glas bolje čuti kod donošenja našeg osnovnog 
zakona, novog zakona koji će zamijeniti Zakon o arhitektonskim i inženjerskim 
poslovima i djelatnostima u prostornom uređenju i gradnji, a samim time i kvalitetnije 
uvjete za djelovanje ovlaštenih inženjera i arhitekata.  
 
Na kraju se želim zahvaliti svim suradnicima: članovima upravnog odbora, 
predsjednicima područnih odbora, članovima odbora i povjerenstava, te 
djelatnicima tajništva koji su dali, svatko u svojoj domeni, značajan doprinos 
u radu HKIE proteklom razdoblju.  

 
 
Zagreb, 13.03.2014.godine 

                                                                           Predsjednik HKIE: 
 
                                                                       Željko Matić, dipl.ing.el.  

 


